
 

 

Kuntalaiskuuleminen 29.11.2023 klo 18.00–20.00 
Kaupungintalo, valtuustosali 

Paikalla viranhaltijat: opetuspalvelupäällikkö Johanna Lindstedt, kasvatus- ja 
opetusjohtaja Vesa Toikka, sivistysjohtaja Veikko Niemi, asiakasvastaava Sari 
Keskinen, sisäilma-asiantuntija Reijo Pesonen, kasvatuskoordinaattori Juha Raitio ja 
kehittämisvastaava Kia Ojanen (siht.). Lisäksi paikalla kasvatus- ja 
opetuslautakunnan puheenjohtaja Christa Carpelan.  

Paikalla kymmenen kuntalaista.  

1) Kasvatus- ja opetuslautakunnan puheenjohtaja Christa Carpelan avaa tilaisuuden 

2) Vesa Toikka ja Johanna Lindstedt esittelevät ennakkomateriaalin. 

3) Reijo Pesonen esittelee Hirvelän ja Pilkanmaan koulurakennuskuntoa  

4) Vastauksia kuntalaisten kysymyksiin. Paikalla vain Kaipiaisten palveluverkkoratkaisusta 
kiinnostuneita kuntalaisia, jonka vuoksi kysymykset keskittyvät vain Kaipiaisiin. 

Mahtuvatko Utin kouluun Kaipiaisten oppilaat? 
Kyllä, Utin koulun nykyiset tilat riittävät.  
 
6. lk. oppilasmäärä on 25 joka tuntuu suurelle. Miten opetus järjestetään?  
Oppilasmäärällä saadaan jakotunteja. 

Mikä on riittävä määrä varhaiskasvatusikäisiä, jotta varhaiskasvatus voi toimia?  
Varsinaista minimimäärää ei ole määritelty.  

Miksei Kaipiaisten liikuntatiloja käytetä laajemmin iltakäytössä? Kuntalaiset 
ehdottavat tilojen markkinointia ja esittävät iltakäytön mahdollisuuksia. 

Todetaan, että liikuntasali on hyvässä kunnossa ja iltakäytön markkinoinnissa on 
kehittämistarpeita. 

Kuntalaiset nostavat esille oppilasohjauksen Kaipiaisten alueella. Voidaanko 
oppilaita ohjata esimerkiksi Sippolaan?  

Asiakasvastaava Sari Keskinen toteaa, että koulutulokkaiden ohjausta tarkastellaan 
vuosittain.  

Kuntalaiset nostavat esille huolta palveluiden karsimisesta maaseudulla. Pienten 
lasten talo ratkaisu nousee esille useammissa puheenvuoroissa, eikä tämä 
vaihtoehto saa kannatusta.  

 

 


